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Onderwerp:  Gezondheid in Brabant in gevaar 
 

22 november 2019 

Edith van Dijk, PvdA 

 

Geacht College, 

 

In Brabant staan 20 waterzuiveringsinstallatie die een gevaar voor de gezondheid vormen voor 

Brabanders, lezen we in Brabants Dagblad van 22 november. De kans dat legionellabacterie zich in 

deze installaties kan verspreiden over Brabant  is aannemelijk tot zeer aannemelijk. Welke installaties 

in Brabant besmet zijn deze bacterie wordt niet verteld. Gezien het risico voor de Brabanders op de 

Veteranenziekte heeft de PvdA de volgende vragen: 

1. Klopt het dat in Brabant 20 installaties zijn besmet met de legionellabacterie? Zo ja welke 

installaties zijn dit en wat is het gevaar voor de gezondheid van Brabanders? Kan het college 

aangeven wat het risico is op verspreiding? 

2. Wat ondernemen de eigenaren van deze installaties om de legionellabacterie te bestrijden en 

te voorkomen dat deze bacterie zich in Brabant verspreidt? Heeft de Provincie hier een rol in? 

En welke rol heeft de GGD hierbij? 

3. Hoe gaat u de Brabander hierover informeren om te voorkomen dat de bacterie grote schade 

kan aanrichten in de provincie? 

4. Uit het bericht blijkt dat bij 4 locaties maatregelen zijn genomen.Hoe komt het dat bij de 

overige 16 nog geen maatregelen zijn getroffen. Kan het college hierover uitleg geven. 

5. Zijn de maatregelen van afdekken op de 4 locaties afdoende om de verspreiding te 

voorkomen? Zo niet wat zijn de aanvullende maatregelen die nodig zijn. Kan het college 

toelichten welke maatregelen getroffen worden, naast het afdekken? 

 

Gezien het risico dat Brabanders lopen, is ons verzoek om een snelle beantwoording en op een snelle 

aanpak van het gevaar op legionellabacterie en de verspreiding hiervan. 

Met hartelijke groet, 

Edith van Dijk 

 

 

 



  

 


